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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pusté Čemerné konaného dňa 
01.07.2021 o 17:30 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, malá zasadačka.  

 
Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce  

Prítomní 
poslanci:  

Iveta Holejová – zástupkyňa starostu  
Štefan Mikloš 
Igor Slepak 
Gabriel Hricik  
 

Ospravedlnený:  Ing. Tomáš Melega 
 
 

Ostatní prítomní:  Mária Hreňová – administratívny pracovník obce  
Filoména Hakošová – kontrolór obce  
 
 
 

Návrh programu 
rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Schválenie Zmluvy o poskytnutí peňažných prostriedkov č. 19/2021 

a schválenie dofinancovania projektu „Dva merače rýchlosti“ 
6. Schválenie darovacej zmluvy  
7. Rôzne 
8. Záver 
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1. Otvorenie:  O 17:31 hod. otvoril starosta obce Ing. Juraj Jevin 14. zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Privítal všetkých prítomných. Ospravedlnil neúčasť poslanca 
Ing. Tomáša Melegu z dôvodu pracovnej cesty.   
Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, z 
celkového počtu 5 poslancov sú prítomní 4. 
Návrh programu rokovania obdŕžali poslanci e-mailom a v tlačenej podobe aj 
do schránok. 
  

 
2. Voľba 
návrhovej 
komisie, 
zapisovateľa a 
overovateľov 
zápisnice 

Starosta: Na úvod rokovania určil Filoménu Hakošovú za zapisovateľku a 
navrhol poslancom  členov komisii nasledovne:       

do Návrhovej komisie navrhol: I. Holejová I. Slepák, Š. Mikloš, 
Overovateľov zápisnice: Š. Mikloš, G. Hricik 
 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
 
Návrh bol prijatý.  
 

 
3. Schválenie 
programu 
zasadnutia 
obecného 
zastupiteľstva 

Starosta informoval poslancov o návrhu programu rokovania.  Následne dal 
poslancom možnosť podať návrh na zmenu programu. Keďže nepadol žiaden 
návrh na doplnenie či zmenu programu, dal o programe hlasovať tak, ako bol 
predložený.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 0, zdržalo 
sa 0, nehlasoval 0  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s predloženým 
návrhom.  
 

 
4. Kontrola 
plnenia uznesení 
 

Starosta informoval o plnení uznesení, na otvorených témach a projektoch sa 
pracuje.  
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie sa prihlásila poslankyňa I. 
Holejová, ktorá sa opýtala na stav projektu novej zastávky.  
Starosta obce informoval, že návrh zastávky je rozpracovaný.  
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Ďalšie pripomienky neboli vznesené, starosta obce dal k danému bodu 
hlasovať.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
informáciu o plnení uznesení. 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
5. Schválenie 
Zmluvy o 
poskytnutí 
peňažných 
prostriedkov č. 
19/2021 a 
schválenie 
dofinancovania 
projektu „Dva 
merače rýchlosti“ 
 

Starosta informoval poslancov o získaní grantu v hodnote 2 500,-€ od Nadácie 
Allianz na projekt „Dva merače rýchlosti“. Keďže v obci je dlhodobo problém 
s dodržiavaním maximálne povolenej rýchlosti, budú tieto merače inštalované 
na vstupoch do obce od Strážskeho a od Vybuchanca. Zmluva o grante je 
uzatváraná na obdobie do roku 2026. Tiež poslancov informoval 
o pripravených povoleniach na inštaláciu zariadenia.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
Poslanec I. Slepák sa opýtal na termín inštalácie. Starosta informoval, že 
inštalácia prebehne do 15. júla, respektíve do 2 týždňov od objednania.  
 
Keďže pripomienky neboli vznesené starosta dal o návrhu hlasovať 
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
Zmluvu o poskytnutí peňažných prostriedkov č. 19/2021 medzi Nadáciou 
Allianz a Obcou pusté Čemerné.  
   
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik,  proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
Návrh uznesenia bol prijatý. 
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Starosta následne informoval o potrebe dofinancovania projektu „dva merače 
rýchlosti“. Celková investícia predstavuje sumu 4 148,- €, z toho grand 
predstavuje sumu 2 500,- €, dofinancovanie zo strany obce 1 648,-€. Starosta 
navrhol tuto investíciu dofinancovať z rezervného fondu. Keďže obec 
zaznamenala pokles prímou z podielových daní a zvýšené výdavky na strane 
údržby obce, chce týmto spôsobom vytvoriť v bežných výdavkoch rezervu. 
Zároveň poslancov informoval, že čerpanie rezervného fondu na takýto účel je 
možný, keďže ide o kapitálový výdavok.  
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Poslanec I. Slepák vzniesol zásadný nesúhlas s čerpaním rezervného fondu. 
Podľa neho by mala obec nájsť rezervy a dofinancovanie riešiť cez bežné 
výdavky. Tiež konštatoval, že obec by mala viac šetriť. Tieto peniaze sú určené 
primárne na riešenie havarijných situácii. Tiež pripomenul, že v rozpočte sú 
peniaze na výstavbu garáže, ktorá sa podľa neho neuskutočni a tieto môžu byť 
použité na dofinancovanie. Tiež pripomenul potrebu riešenia priekop v obci.  
 
Starosta poslancovi ozrejmil, že projekt výstavby garáže je riešení 
z kapitálových výdavkov – teda z rezervného fondu, nie bežných výdavkov. 
Tiež poslancov informoval o momentálnom stave rezervného fondu v hodnote 
36 059,74 €, čím sú pokryté všetky plánované projekty a ich čí už financovanie 
alebo dofinancovanie. S dostatočnou rezervou.  
Tiež konštatoval, že obec šetrí neustále a stále hľadá ďalšie možnosti úspory.  
Starosta pripomenul napríklad výrazne šetrenie na verejnom osvetlení.  
 
K pripomienke sa pripojila aj poslankyňa I. Holejová, ktorej sa tiež nepozdáva 
použitie rezervného fondu, zároveň sa opýtala na možnosť využitia 
kapitálových výdavkov. 
 
Starosta ozrejmil, že vlastne ide o použitie kapitálových výdavkov 
z rezervného fondu. Obec je povinná z prebytku v rozpočte vytvárať rezervu 
v minimálnej hodnote 10% - rezervný fond. Obec by mohla mať viacero 
rôznych fondov, prax je však taká, že má jeden - rezervný, na ktorom 
akumuluje všetky prebytky z ktorých hradí aj kapitálové výdavky.     
 
Ďalšie pripomienky a návrhy v tomto bode neboli vznesené, starosta obce dal 
o návrhu hlasovať.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje  
čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu pre potreby 
dofinancovania projektu „Dva merače rýchlosti“ v hodnote do 2 000 €. 
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Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

6. Schválenie 
darovacej zmluvy 
 

Starosta informoval poslancov o finančnom dare spoločnosti SLOVAK SOLAR 
ENERGY, s.r.o., ktorá v obci pôsobí, v hodnote 500 € na zorganizovanie 
podujatia „Deň s rodinou“. Finančné prostriedky budú obci poskytnuté na 
základe darovacej zmluvy. 
  
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 
uznesenia.  
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
schvaľuje 
Darovaciu zmluvu o poskytnutí finančných prostriedkov spoločnosťou SLOVAK 
SOLAR ENERGY, s.r.o. pre obec na zabezpečenie kultúrneho podujatia „Deň 
s rodinou“.  
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

 
7. Rôzne Starosta obce otvoril tento bod a informoval poslancov o: 

- Odchyte psov  
o Starosta informoval o zvýšenom počte túlavých a aj 

odchytených psov a zvýšených nákladov, ktoré z toho plynú 
pre obec 

 
- Žiadosť o oslobodenie „poplatku za odpad“ p. Melegu – tvrdosť 

zákona  
o  Starosta informoval o oslobodení „poplatku za odpad“ vo 

výške 50% pre p. Melegu z dôvodu pandemických opatrení 
a zatvorenej prevádzke.    
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- Uzatvorenie zmluvy „Služby BOZP“ 
o Keďže neustále narastajú povinnosti pre samosprávy starosta 

informoval poslancov o uzatvorení zmluvy s „Ing. Ján Kočiš 
BEPOP“, ktorý zabezpečí kompletnú agendu BOZP v cene 60 
€/štvrťrok  

 
- Grand cez Nadáciu SPP v hodnote 3 000 €  

o  Starosta informoval o podanej žiadosti o grand v hodnote 
3 000 € cez Nadáciu SPP. Podaný projekt má riešiť úpravu 
okolia vodnej nádrži na obecnom ihrisku – športová časť, 
vodná plocha, oddychová zóna.  

 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  
Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a otvoril tému prípravy 
podujatia „Deň s rodinou“. 
 
Najskôr informoval o stave pripravenosti, hlavne o pláne postaviť stan, 
zabezpečených atrakciách a občerstvení. Tiež informoval, že pracovníci MOS 
začnú v priebehu týždňa s prípravami celého areálu.   
 
Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
I. Holejová sa informovala o inom občerstvení ako „guľáš“ a navrhla napr. 
„mafiny“. Poslanci aj starosta obce sa s návrhom stotožnil a poveril 
zástupkyňu zabezpečiť toto občerstvenie.  
Následne sa prediskutovali súťaže pre deti – poverená zabezpečením priebehu 
súťaži I. Holejová. 
 
Ďalej sa informovalo o balíčkoch pre deti a v diskusii sa odmietlo zavedenie 
lístkov na guľáš. I. Slepak informoval o príprave futbalového turnaja.  
 
Starosta uzavrel diskusiu k tejto téme s tým, že jednotlivé úlohy a prípravu 
podujatia budú riešiť priebežne počas týždňa.  
 
Starosta sa opýtal poslancov na ďalšie dotazy v bode „Rôzne“, keďže ďalšie 
neboli predložené, ukončil diskusiu k bodu a dal hlasovať. 
 
Návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  
berie na vedomie  
a) informácie starostu obce  
b) stav priprav podujatia „Deň s rodinou“ 
 
Počet prítomných poslancov: 4 
Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 4 
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Hlasovanie:  
Za hlasovalo 4 – I. Holejová, Š. Mikloš, I. Slepak, G. Hricik, proti 0, zdržalo sa 0, 
nehlasoval 0  
 
Návrh uznesenia bol prijatý. 
 

  
10. Záver Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a konštruktívne rokovanie. 

Rokovanie 14. obecného zastupiteľstva o 18:30 hod. ukončil. 
  

 
V Pustom Čemernom, dňa 01.07.2021 
 
                                
                                                                                                                                   Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                       starosta obce 
Zapisovateľka:  Filoména Hakošová  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Štefan Mikloš v. r., dňa 02.07.2021 

 

Gabriel Hricik v. r.,  dňa 02.07.2021  

 

 


